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Diğer görüş ve öneriler: 

- Bilgilendirici ve verimli toplantı için teşekkür ederim. 

- Mail yolu ile açılan çağrılar, yeni programlar ile ilgili bilgilendirmeler yapılmasını 

isterim. 
- Eğitim programlarının düzenlenmesi ile ilgili olarak kurumsal yönlendirme yapılması ve 

güdüm oluşturulması yerinde olabilir. Bireysel olarak akademisyenlerin girişim 

başlatması çok zorlu olabilir... Ayrıca, ufsk bir not, önceki soruda hem soru hem de 

şıklarda düzenleme yapılması uygun olabilir. 
- Teşekkürler, verimli bir çalışma oldu. 

- Çalıştay düzenlenmesi daha etkili sonuçlara ulaşmamızı sağlayacaktır. Emeklerinize 

sağlık 
- Tübitak destekleri örnek projeler üzerinden sunumlar yapılabilir. 
- Toplantıda verilen bilgilere biraz uğraşıp Tübitak sitesindende ulaşabiliyoruz. Açıkçası 

benim sunum içeriğinde bilmediğim bir şey yoktu. Ben biraz programlara kabul alan 

projeler hakkında bilgi almak ve neden kabul aldığının üstüne konuşulmasını beklerdim . 
- Toplantıyı gerçekleştiren değerli ekibe çok teşekkür ederim. Başvuru sayısının artması 

dileği ile. 

- Sunum içeriği çok basit düzeyde kaldı. Daha kapsamlı olmasını beklerdim beklentimi 

karşılamadı. 
- Mutlaka, proje yazımı ve sunulması ile ilgili çalıştay düzenlenmeli. Çalıştay zamanı, 

proje başvuru tarihinden en az iki ay önceye denk gelecek şekilde ayarlanmalı. KA2 

Eğitim toplantıları ve çalıştayları çok başarılı oldu ve projemizi sunabildik. TÜBİTAK 

eğitimleri de bu anlamda çok kıymetli ve sonuç odaklı olacaktır . 

- Başka bir link gönderildiği için toplantıya zamanında katılım gösteremedim. Soru cevap 

kısmına yetişebildim. Ama toplantının yararlı olduğunu düşünüyorum . 
- Sosyal bilimler alanında başvuru için TUBİTAK tarafından daha çok proje programı 

olması sosyal bilimciler açısından güzel olurdu. Örneğin sanayi, bilişim teknolojileri gibi 

alanlara özel destekleme programları varken sosyal bilimlere özgü destekleme 

programına rastlayamadım. Ek olarak çoğu destek programında kongre desteği 

bulunmuyor. Ülkemizde kongre ücretlerinin fazla olması nedeniyle yurt içi kongre 

desteğinin verilmesi güzel olurdu. 



 

 

 

- Etkinlik devamlılığını beklerim. 

- Webinar için çok teşekkürler, genel başlıklar halinde bilgilendirme yapıldı, daha fazla 

bilgilendirme ummuştum. Yine de sihirbaz programını yeni öğrendiğim için benim için 

faydalı oldu. Emeğinize sağlık teşekkürler. 

- Bu etkinliği daha önceki bir etkinlikte talep etmiştim ve bekliyordum. Büyük bir ilgiyle 

baştan sona dek takip ettim. Emeği geçen herkese çok teşekkürler. Horizon ve diğer 

Avrupa Birliği projeleri ile ilgili de eğitim bizler için fonları daha aktif kullanabilmemizin 

önünü açacaktır. Zaten etkinlikte de planlandığı belirtildi. Kendi adıma heyecanla 

bekliyorum.  
- sunuma nereden ulaşabileceğim; yazdım ancak yanıt alamadım, teşekkür ederim. 


